

คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม จัดโครงการอบรมผู้นำและบ่มเพาะเมล็ดพันธุ์ใหม่ Leadership Training ให้กับคณะกรรมการสโมสรนักศึกษา คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยี อุตสาหกรรม ประจำปีการศึกษา 2569 โดยมีผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ขวัญใจ สุขก้อน รองคณบดีฝ่าย กิจการนักศึกษา กล่าวชี้แจงรายละเอียดกิจกรรม และเป็นวิทยากร ณ ห้อง 4711 อาคาร 47 คณะ วิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ในวันที่ 9 กรกฎาคม 2569 ซึ่งกิจกรรมนี้จัดขึ้นเพื่อส่งเสริมให้นักศึกษามีการคิดวิเคราะห์กิจกรรมโครงการและการวางแผนในการจัด กิจกรรม และพัฒนาทักษะการเป็นผู้นำให้กับนักศึกษา พร้อมทั้งส่งเสริมการสร้างเครือข่ายและ ความสัมพันธ์ที่ดีระหว่างนักศึกษาภายในสถานศึกษาและผู้อื่น

The Faculty of Engineering and Industrial Technology organized the Leadership Training and New Generation Seedling Development Program for the Student Union Committee of the Faculty of Engineering and Industrial Technology for the Academic Year 2026. The program was led by Assistant Professor Dr. Khwanchai Sukkon, Vice Dean for Student Affairs, who provided an overview of the activity details and served as the program instructor.

The training was held on July 9, 2026, at Room 4711, Building 47, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

The program was organized with the objectives of enhancing students' abilities in project activity analysis, activity planning, and leadership development. It also aimed to promote teamwork, strengthen networking opportunities, and foster positive relationships among students within the university community and with external stakeholders.

**工程与工业技术学院举办领导力培训与新生代人才培育项目，提升
学生领导能力**

工程与工业技术学院举办了“领导力培训与新生代人才培育项目（Leadership Training）”，面向2026学年度工程与工业技术学院学生会委员会成员开展培训活动。

本次活动由工程与工业技术学院学生事务副院长助理教授陈慧·素坤（Assistant Professor Dr. Khwanchai Sukkon）负责说明活动相关内容，并担任培训讲师。活动于2026年7月9日在宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院47号楼4711教室举行。

本项目旨在培养学生的活动策划与项目分析能力，提升学生的领导能力、组织能力及团队协作能力。同时，通过开展促进学生之间的交流互动，建立良好的人际关系与合作网络，进一步加强学生在校园内外的沟通能力及社会联系，为培养具备未来发展潜力的优秀领导人才奠定基础。